
 
Dagsorden  Dato: 19/4-2024 
Deltagere: 
Formand: Karina Rosendahl 
Næstformand: Susanne Frederiksen 
Kasserer: Jytte Pind Hansen 
Best.medlem: Tim Birkedal 
              
 
 
 
 
 

Fraværende: 
Best.medlem: Babette Bjørklund 
 

1.  
Godkendelse af dagsorden  

Godkendt  

2. Tilbud på tagrender Der er kommet 3 tilbud.  
1. Bojesen Byg 25.000 kr. inkl moms – fast 

pris. 
2. Sune Pynt 21.500 kr. Eksl moms. Inklusive 

moms er prisen 26.875,00 kr.  
3. TPVVS 27.526.74 kr. Inklusive moms fast 

pris. 
 
Bestyrelsen beslutter at tagrender på fælleshuset 
skal laves af Bojesen Byg til den faste pris ovenfor.  
 
 

3. Haveleje, regnskab og renter. 
 
 

Haveleje og regnskab: 
Der er fortsat 4 haver, som ikke har betalt haveleje 
for 2. kvartal 2024 i alt 4.367,63 kr.  
Der er desuden 3 haver, som er i restance med 3 % 
stigningen til kloakhenlæggelser, i alt 150,34 kr. 
 
Der er sendt rykkere til samtlige skyldnere.  
 
Bestyrelsen gør opmærksom på, at det er et stort 
ekstra bogføringsarbejde, når der ikke betales til 
tiden.  
Haveleje SKAL betales til tiden.  
 
Renter: 
Jytte aftaler med Banken at låse de 175.000 kr. i 1 
år, for at få tilskrevet en bedre rente 2,05 %, som 



besluttet på GF 2024, samtidig med at Banken får 
opdaterede oplysninger på Bestyrelsen. 
 

4. Havedage 2 stk. 
 
 

Det er besluttet at der er fælles arbejdsdage 
(havedage): 
 
Husk at sætte dagene ind i din/jeres kalender. 
 
15. juni 2024 fra kl. 10.00 – 13.00 -Grillen tændes 
op og man medbringer selv sin mad. Foreningen 
giver drikkevarer – øl og vand  
 
28. september 2024 kl. 10.00 – 13.00 - Grillen 
tændes op og man medbringer selv sin mad. 
Foreningen giver drikkevarer – øl og vand  
 
 

5. Tjekke vandmåler 1 gang hver 
måned. 
 
 

Bestyrelsen forespørger 2 kolonister om, de vil 
være søde at tjekke vandmåleren 1 gang månedligt 
og notere tallet ned med henblik på at følge 
vandforbruget.  

6. Kamera, alle dræn. 
 

Udfordringerne med dræn i have 25 og 26, hvor 
der er stop i drænet.  
Der bestilles kameraundersøgelse, for at få 
afdækket, hvor problemerne er, så det kan løses 
med mindst muligt indgreb.  
Have 24 og 25 spørges, om de vil være til stede 
ved kameraundersøgelsen, da de har viden om 
den type problemer.  
Tim sender mail til begge have-lejere for at høre, 
om de vil stille sig til rådighed på dagen og hvilke 
dage de kan. Giver her efter besked til bestyrelsen.  

7. Kontakte kommunen angående 
kloak (skal alle haver have) 
 
 

Susanne kontakter Vordingborg Kommune mhp 
at få afdækket om der foreligger planer for 
Søndertoften.  

8. Godkendelse af referat 
 

Godkendt  

9. Evt. 
 
 

 

 
 

 

    


